



## **BBA partners with Artemis Project to support and leverage female talent in STEM**

*March 7th, 2022*

Mont-Saint-Hilaire, Quebec – BBA has signed a multi-year procurement agreement with Artemis Project, an organization that aims to accelerate business outcomes for women entrepreneurs in the mining and metals industry. As the only Canadian consulting engineering firm to secure an exclusive agreement with the organization, BBA and its clients will have access to Artemis members' cutting-edge ideas and expertise.

The partnership, which came into effect in January 2022, reflects BBA's commitment to improving gender diversity across the supply chain, as well as its recognition of the tremendous value that women bring to the field.

"BBA has worked hard—and successfully—to include, place and develop representative personnel, contractors and suppliers at all levels and in all our operations," said Jérôme Pelletier, President and CEO of BBA. "Artemis members are high-calibre, experienced professionals who have the skills, knowledge and experience that we and our clients need and rely on. And they deliver what they promise; Artemis makes sure of it. Those reasons alone—guaranteed access to competent, capable, reliable resources—are enough for us to cement this deal with Artemis."

Artemis has applauded BBA's leadership in creating a more level playing field for women entrepreneurs in STEM. "We are thrilled to see BBA put deliberate and quantifiable action in its inclusion policy and in return, we are offering an exclusive arrangement," said Heather Gamble, CEO of Artemis. "BBA will be the only engineering firm able to access the amazing talents and expertise of Artemis members."

### **About Artemis Project**

Artemis Project is the first international inter-related collective of female entrepreneurs delivering innovative solutions for the mining sector. To learn more, please visit [www.artemisproject.ca](http://www.artemisproject.ca)

Contact: Mary Louise Squissato, Communications Manager, [mlsquissato@artemisproject.ca](mailto:mlsquissato@artemisproject.ca)

### **About BBA**

BBA has been providing a wide range of consulting engineering services for over 40 years. Today, its engineering, environmental and commissioning experts team up to quickly and accurately pinpoint the needs of industrial and institutional clients. The firm's expertise is recognized in the Energy and Natural Resources industry. With 16 offices in Canada and internationally (Chile), offering clients local support and field presence, BBA provides some of the industry's most innovative, sustainable and reliable engineering solutions.

### **Source**

Roseline Simard

Director – Marketing and Communications

+1 450 464-2111 | [roseline.simard@bba.ca](mailto:roseline.simard@bba.ca)



## **BBA s'associe avec Artemis Project pour soutenir et faire valoir les talents féminins dans le domaine de la science, de la technologie, de l'ingénierie et des mathématiques (STIM)**

*7 mars 2022*

Mont-Saint-Hilaire (Québec) – BBA a signé une entente d'approvisionnement pluriannuelle avec Artemis Project, une organisation qui vise à accélérer les résultats commerciaux des femmes entrepreneures dans l'industrie des mines et des métaux. En tant que seule firme de génie-conseil canadienne à avoir conclu une entente exclusive avec l'organisation, BBA, et ses clients, auront accès aux idées et à l'expertise de pointe des membres d'Artemis.

En vigueur depuis janvier 2022, le partenariat témoigne de l'engagement de BBA à améliorer la diversité de genre dans la chaîne d'approvisionnement, ainsi que de sa reconnaissance de la grande valeur que les femmes apportent dans ce domaine.

« BBA a travaillé fort pour réussir à inclure, à placer et à développer un personnel, des entrepreneurs et des fournisseurs représentatifs à tous les échelons et dans toutes ses opérations », a déclaré Jérôme Pelletier, président et chef de la direction de BBA. « Les membres d'Artemis sont des professionnels expérimentés de haut niveau qui possèdent les compétences, les connaissances et l'expérience dont nous et nos clients avons besoin et sur lesquelles nous comptons. Et ils tiennent leurs promesses, Artemis s'en assure. À elles seules, ces raisons – l'accès garanti à des ressources compétentes, capables et fiables – suffisent pour que nous scellions cette entente avec Artemis. »

Artemis a applaudi le leadership de BBA dans la création de conditions plus équitables pour les femmes entrepreneures dans le domaine des STIM. « Nous sommes ravis de voir BBA mettre en place des mesures mûrement réfléchies et quantifiables dans sa politique d'inclusion. En retour, nous offrons un accord exclusif », a déclaré Heather Gamble, cheffe de la direction d'Artemis. « BBA sera la seule firme de génie-conseil qui pourra accéder aux talents et à l'expertise extraordinaires des membres d'Artemis. »

### **À propos d'Artemis Project**

Artemis Project est le premier collectif international interrelié de femmes entrepreneures proposant des solutions novatrices pour le secteur minier. Pour en savoir plus, visitez [www.artemisproject.ca](http://www.artemisproject.ca)

Contact: Mary Louise Squissato, Responsable des communications, [mlsquissato@artemisproject.ca](mailto:mlsquissato@artemisproject.ca)

### **À propos de BBA**

BBA offre depuis plus de 40 ans une vaste gamme de services de génie-conseil. Aujourd'hui, ses experts en ingénierie, en environnement et en mise en service font équipe pour cibler rapidement et avec précision les besoins des clients industriels et institutionnels. BBA est reconnue pour son savoir-faire dans le secteur de l'énergie et des ressources naturelles. Avec 16 bureaux au Canada et à l'étranger (Chili), offrant aux clients un soutien local et une présence sur le terrain, BBA fournit des solutions d'ingénierie et des services-conseils stratégiques parmi les plus novateurs, durables et fiables de l'industrie.

### **Source**

Roseline Simard

Directrice – Marketing et communication

+1 450 464-2111 | [roseline.simard@bba.ca](mailto:roseline.simard@bba.ca)